
Fra: Dag Sætre 
Sendt: tirsdag 19. september 2017 19.48 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Spørsmål til spørretime  
 
Hei, har eit spørsmål til spørretimen på torsdag 21 september. 
 
Kor langt er prosessen om plassering av nytt avløpsrenseanlegg på Manger kommet? 
Mvh Dag Sætre Senterpartiet  
 
 


